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§ 242 Dnr KFKS 2010/268-041 

Tertialbokslut 2 2011 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer tertialbokslut för perioden 

januari-augusti 2011. 

 

Kommunstyrelsen uppdrar till de nämnder och produktionsverksamheter som 

prognostiserar underskott att i möjligaste mån vidta åtgärder för att begränsa underskottet. 

Detta ska beskrivas av respektive nämnd och produktionsverksamhet senast i samband 

med månadsbokslutet för oktober. 

 

Ärendet 

Ärendet avser Nacka kommuns tertialbokslut 2 för perioden januari-augusti samt 

årsprognos för 2011. Årsprognosen för årets resultat uppgår till -14 mkr och 

balanskravsresultatet till 14 mkr vilket är 47 mkr sämre än budget. 

 

”God ekonomisk hushållning” har brister och flera nämnder och verksamheter lämnar 

negativa prognoser för 2011. Tekniska nämndens årsprognos avviker med -24 mkr pga. 

vinterunderhållet samt vattenledningsläckor i Skogsö och Älta. Kommunstyrelsens prognos 

avseende processen fastigheter avviker med -13 mkr som avser ökade kostnader för 

snöröjning och vattenskador. Social- äldrenämnden avviker negativt med 20 mkr som avser 

försörjningsstödet och personer med funktionsnedsättning. Arbets- och företagsnämndens 

prognos är -4 mkr pga. flera elever i Komvux. Den kommunala produktionsverksamheten 

Förskola, Fritid och Skola avviker med -37 mkr och avser främst ett lägre elevunderlag 

samt högre kostnader för kapitaltjänst. Flera investeringsprojekt inom fastighetsområdet 

håller inte budget. 

 

Årsprognosen för skatter, generella statsbidrag och utjämning visar en positiv 

budgetavvikelse på 67 mkr. Orsakerna är en förbättrad skatteunderlagsprognos samt en 

större ökning av befolkningen 2010 än prognostiserat. Årsprognosen för finansnettot 

avviker negativt mot budget med 12 mkr främst på grund av snabbare låneskuldsökning. 

 

Det mål för 2011 om en låneram på 1,6 mdkr, som kommunfullmäktige beslutade om i 

samband med tertial 1, kommer inte att hålla. I samband med att Mål & Budget 2012-2014 

kommer att behandlas i kommunstyrelsen föreslås ett nytt mål. 
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Sjukfrånvaron uppgår till 4,5 % vilket är lägre än i tertialbokslut 1 men på samma nivå som 

motsvarande period 2010. Långtidsfrånvaron fortsätter att minska medan 

korttidssjukfrånvaron ökar något. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 12 oktober 2011 § 220 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 3 oktober 2011 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 24 oktober 2011 § 227 

Ärendet bordlades och tas upp vid kommunstyrelsesammanträdet den 28 oktober. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 12 oktober 2011 § 220 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnade ärendet till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

- - - - - 

 

 



 6 (20) 
 28 oktober 2011 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 243 Dnr KFKS 2010/268-041 

Slutredovisningar av investeringar 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet avseende slutredovisningen av 

följande investeringsprojekt. 

 

- Kvarnholmen skola, förstudie 

- Tellusvägen LSS-boende 

- Tollare Bollhall (Tollare Sporthall) 

- Skuru Sporthall 

- Samskolan – renovering av N-huset 

- Samskolan Värmecentral till isladan och skolan 

- Sågtorpsskolan tillbyggnad klassrum, matsal 

- Saltsjöbadens ishall  

 

Kommunstyrelsen noterar att beslut om tillkommande investeringar i de redovisade 

projekten hanteras i ärendet om investeringsbeslut T2 2011. 

 

Ärendet 

Ärendet omfattar slutredovisning för åtta fastighetsprojekt varav sex har avvikelser över 

10% i förhållande till beslutad ram och kräver tilläggsbeslut om 41,9 mkr. Tilläggsbeslut är 

redovisat under punkten Investeringsbeslut T2 2011. Den största avvikelsen avser projektet 

Samskolan – renovering av N-huset och hänför sig till stor tidspress, oväntade 

förutsättningar i huset samt att det vid projektets genomförande bedömts rationellt och 

effektivt att lägga till funktioner.  

 

Kopplat till detta lyfts också den principiella frågan kring hur kommunen ska hantera risker 

och beslutsformer för projekt med stark tidspress och nödvändiga förändringar i projektet 

som inte hade kunnat förutses. 

 

Handlingar i ärendet 

Bygg och förvaltnings tjänsteskrivelse den 14 oktober 2011 

Bilaga 1 Slutredovisning Förstudie Kvarnholmens skola 

Bilaga 2 Slutredovisning Tellusvägens LSS-boende 

Bilaga 3 Slutredovisning Tollare Bollhall 

Bilaga 4 Slutredovisning Skuru Sporthall 
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Bilaga 5 Slutredovisning Samskolan N-huset 

Bilaga 6 Slutredovisning Samskolan Värmecentral 

Bilaga 7 Slutredovisning Sågtorpsskolan klassrum matsal  

Bilaga 8 Slutredovisning Saltsjöbadens ishall  

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 24 oktober 2011 § 229 

Ärendet bordlades och tas upp vid kommunstyrelsesammanträdet den 28 oktober. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Rolf Wasteson (V), Maria Fridstjerna (S), Hans-Åke Donnersvärd (S), Carl-Magnus 

Grenninger (S) och Sidney Holm (MP) lät gemensamt anteckna följande. 

 

”På en rad områden ser vi att majoriteten överskrider budgeten. Totalt handlar det om 42 

miljoner kronor. Vi ser ett mönster i majoritetens sätt att behandla ekonomin och det sätt 

som en del kostnader har uppkommit anser vi hade kunnat förhindras om de hade varit 

bättre planering och beslutsordning.” 

 

- - - - - 
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§ 244 Dnr KFKS 2010/268-041 

Investeringsbeslut T2 2011 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att fastställa utgifter för 
tillkommande investeringsprojekt samt utgifter för förändringar av redan tidigare beslutade 
investeringsprojekt enligt bilaga1. 

 

Ärendet 

Kommunens totalt beslutade pågående projekt omsluter 2 252 mkr i nettoutgifter för åren 

2011-2015 och senare. I dessa siffror ingår inte exploateringsverksamheten som redovisas i 

separat ärende. Sedan tertial 1, 2011 har det tillkommit nya föreslagna projekt på 315 mkr 

och förändringar i redan beslutade projekt på 260 mkr med sammanlagda ökade utgifter 

motsvarande 575 mkr varav 113mkr avser utgifter efter år 2015. Detta innebär totala 

nettoutgifter på 2 827 mkr för perioden exklusive exploateringsverksamheten. 

 

Kommunstyrelsen (processen fastigheter) omfattar nya projekt på 198 mkr varav för 

markförvaltningen 30 mkr. Samtidigt har det skett förändringar i redan beslutade projekt 

för kommunstyrelsen (processen fastigheter) som innebär ökade utgifter med 224 mkr. 

Tekniska nämnden föreslår nya projekt på 76,7 mkr och förändringar på 21,5 mkr. 

Avseende VA- verket föreslår nämnden sammanlagd ökade utgifter motsvarande 23,8 mkr 

varav nya projekt på 10,1 mkr och förändringar på 14,6 mkr. För Avfallsverket föreslår 

nämnden förändring på tidigare beslutade projekt 0,5 mkr. Fritidsnämnden föreslår nya 

medel på 13,0 mkr och kommunstyrelsen (Förskola, fritid och skola) föreslår nya medel på 

15,0 mkr och kommunstyrelsen (Verksamhetsområdet Sociala Stödresurser) föreslår nya 

medel på 1,5 mkr.  

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse framlagd den 28 oktober 2011 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 24 oktober 2011 § 228 

Ärendet bordlades och tas upp vid kommunstyrelsesammanträdet den 28 oktober. 
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Yrkanden 

Hans-Åke Donnersvärd (S), Maria Fridstjerna (S), Rolf Wasteson (V) och Sidney Holm 

(MP) meddelade att de inte deltog i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans-Åke Donnersvärd (S), Maria Fridstjerna (S) och Carl- Magnus Grenninger (S) lät 

anteckna följande. 

 

”Ärendet som rör investeringsbesluten fick vi omarbetad form cirka två minuter före 

sammanträdet. Vi anser att det är förkastligt ur demokratisk synvinkel att vi inte har 

möjlighet att läsa igenom ett ärende. Motiveringen var att ärendet måste anpassas till den av 

majoriteten en timme tidigare lagda budgeten. Det visar dock åter den bristande 

planeringen från den politiska ledningens sida.” 

 

Sidney Holm (MP) lät anteckna följande. 

 

”På 72 sidor presenterades för oppositionens ledamöter samtidigt som kommunstyrelsens 

sammanträde skulle till att starta kl. 9.00. Investeringsbeslut är någonting som måste 

behandlas med bättre framförhållning och inte stressas igenom. Investeringsbeslut är 

någonting som felaktigt handlagda kan få stora följder för kommunens ekonomi. Jag hinner 

dessutom inte läsa igenom alla handlingar nu eftersom alla protokollsanteckningar ska vara 

inlämnade senast kl. 11.00 idag.” 

 

- - - - - 
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§ 245 Dnr KFKS 2011/259-040 

Exploateringsredovisning 2011 Tertial 2 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

Kommunfullmäktige fastställer exploateringsredovisningen. 

 

Ärende 

Exploateringsverksamheten omfattar 129 stadsbyggnadsprojekt som tillsammans har syftet 

att ge förutsättningar för fler bostäder och verksamhetslokaler i kommunen. Nya projekt 

tillkommer när positivt planbesked har lämnats. I år väntas 7 projekt avslutas. Sammantaget 

för projektportföljen föreslås en budgetändring så att nettokostnaden ökar med 22,2 milj 

kr. Kostnadsökningen är störst i projekten Område W där planarbetet pågår och nya 

kalkyler visar på nettoförändring om -6,1 mkr och i projektet Älgö där fördyringar till följd 

av entreprenadkonkurser ger en nettoförändring om -5,8 mkr.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 12 oktober 2011 § 221 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 20 september 2011 

Bilaga 1-3 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 24 oktober 2011 § 230 

Ärendet bordlades och tas upp vid kommunstyrelsesammanträdet den 28 oktober. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 12 oktober 2011 § 221 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige fastställer exploateringsredovisningen. 

 

Yrkanden 

Rolf Wasteson (V) meddelade att han inte deltog i beslutet. 
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Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Rolf Wasteson lät anteckna följande.  

 

”Vi vill i den aktuella exploateringsredovisningen peka på främst ett projekt, 

Kvarnholmsförbindelsen. I den pressade ekonomi som Nacka kommun nu är på väg in i 

och med en kraftigt ökande låneskuld är det extra angeläget att avvisa byggandet av 

Kvarnholmsbron. Byggandet kommer att påverka Ryssbergen mycket negativt och bidra till 

ett ökat bilåkande, helt i motsats till miljö- och klimatmål. Redovisningen av kostnaderna är 

dessutom missvisande då man styrt över intäkter som skulle användas till andra kommande 

infrastrukturprojekt just till bron varvid kostnaderna ser ut att vara närmare 100 Mkr 

lägre.” 

 

Sidney Holm lät anteckna följande. 

 

”Miljöpartiet har tidigare haft synpunkter på och står inte bakom flera av 

exploateringsbesluten. Med den rådande ekonomiska instabiliteten i omvärlden anser vi det 

nödvändigt att se över även redan beslutande investeringar.  Här finns en enskild 

investering som kan bli mycket kostsam för kommunen, som vi i dagsläget skulle kunna 

stoppa. Med detta sagt är det högst angeläget att bygget av Kvarnholmsbron inte blir av. 

En otidsenlig bilbro som är till för att några tusen nya Kvarnholmsbor ska kunna ta bilen 

till Nacka Forum för att shoppa, är inte ett prioriterat projekt för kommunen. Bron 

kommer att kosta minst 350 miljoner kronor att bygga och om kostnaderna skenar på 

samma sätt som vid ombyggnaden av Nacka stadshus, riskerar prislappen för hela projektet 

att landa på över 1 miljard kronor! Det bör påpekas att alla fördyringar i projektet enligt 

avtal kommer att belasta kommunen. Dessutom var den summa övriga exploatörer bidrar 

med till trafiklösningen från början inte knuten till en bro, utan bara till för att få en bra 

trafiklösning i området.” 

 

- - - - - 
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§ 246 Dnr KFKS 2011/490-040 

Upptagande av långfristiga lån 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta att de långfristiga lånen inte får 

överstiga 1,9 mdkr under 2011.  

 

Kommunstyrelsen beslutar, under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar enligt 

ovan, att ta upp nya lån på 300 mkr.  

 

Ärendet 

I flera år har prognoserna pekat på att Nacka kommuns investeringsbehov ökar kraftigt. 

Detta beror främst på att inflyttningen är stark och att detta kräver ökade investeringar i 

framförallt förskolor, skolor och infrastruktur såsom vägar och VA. Investeringarna och 

därmed också de långfristiga lånen har ökat snabbare än tidigare prognoser. En 

delförklaring är att en del investeringsprojekt blivit dyrare än beräknat. En annan förklaring 

till att de långfristiga lånen ökar snabbare än tidigare beräknat beror på att resultatet 2010 

blev sämre än förväntat och att prognosen för resultatet 2011 har försämrats. I samband 

med Tertial 1 2011 beslutade kommunfullmäktige att de långfristiga lånen inte fick 

överstiga 1,6 mdkr 2011. Nu föreslås att de långfristiga lånen inte får överstiga 1,9 mdkr 

2011.  

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 20 oktober 2011 

 

Yrkanden 

Hans-Åke Donnersvärd (S), Maria Fridstjerna (S), Rolf Wasteson (V) och Sidney Holm 

(MP) meddelade att de inte deltog i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Sidney Holm lät anteckna följande. 



 13 (20) 
 28 oktober 2011 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

”Vi i Miljöpartiet anser inte att kommunen bör öka på kommunens långsiktiga skuld i den 

utsträckning som nu sker. Långsiktiga skulder är någonting vi lämpar över på nästa 

generation och kommunens investeringar borde ha en högre självfinansieringsgrad. Vi 

anser att den kraftiga ökningen av kommunens skulder de senaste åren beror på ett alltför 

kortsiktigt planeringssätt och en dåligt sammanhållen målbild över vad man vill 

åstadkomma i Nacka.” 

 

Hans-Åke Donnersvärd lät tillsammans med Maria Fridstjerna (S) och Carl-Magnus Grenninger 

(S) anteckna följande. 

 

”Socialdemokraterna deltar inte i beslutet med hänvisning till eget budgetförslag.” 

 

- - - - - 
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§ 247 Dnr KFKS 2011/251-041 

Mål & Budget 2012-2014 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta alliansmajoritetens förslag till Mål & 

Budget 2012-2014 med den justeringen att i punkten 58 under särskilda beslut ska 

procentsatsen vara 3,22, vilket medför följdändring i bilaga 2, tabell 1. 

 

Ärendet 

Förslaget till Mål & Budget 2012-2014 innehåller en höjning av kommunalskatten med 35 

öre, vilket innebär en skattesats på 18,61 kronor. Förslaget läggs för att värna förskolan, 

skolan och omsorgsverksamheter i Nacka i ett osäkert ekonomiskt läge där en skuldkris i 

Europa medför lägre tillväxt och minskade skatteintäkter för landets kommuner.  Nacka 

kommun strävar efter lägsta möjliga skattenivå, men genom att föreslå en skattehöjning 

avser kommunstyrelsen att säkra viktiga välfärdsverksamheter samtidigt som kommunen 

investerar i fler nya skolor och förskolor för Nackas växande befolkning. 

 

Förslaget innehåller bland annat följande. 

 Den generella kompensationen för pris- och löneökningar är i allmänhet 1,5 % för 

nämnderna och verksamheterna. Samtidigt görs riktade besparingar på ca 40 miljoner 

kronor jämfört med nämndernas förslag i september. 

 Förskolan är ett prioriterat område för Nacka. Särskilda satsningar görs för att öka 

andelen förskollärare och för att få fram fler förskoleplatser utan att öka 

barngruppernas storlek. Förskolechecken tillförs därmed en extra höjning jämfört med 

övrig skolverksamhet. 

 Kommunen gör fortsatt stora investeringar i om- och tillbyggnader av förskolor och 

skolor, förvärv av bostäder för sociala behov liksom utbyggnad av vägar, vatten och 

avlopp samt idrottsanläggningar. Investeringarna för ca 900 miljoner kronor planeras 

2012.  

 För att försäkra en fortsatt god vård för de medborgare som bor på ett demensboende 

höjs ersättningen med 100 kronor per plats och dygn. Stödet till anhörigvårdare höjs 

med 6 procent till 2 200 kronor. 

 Den ökade kostnaden utöver budget för renovering och ombyggnad av Nacka 

stadshus, vilket motsvarar cirka 5 miljoner kronor per år, tas igen genom en 

rationalisering och effektivisering av kontorsorganisationen. 

 Som en del av en stram ekonomisk politik fryses politikerarvodena samt partistöd 

under 2012. 
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Handlingar i ärendet 

Alliansmajoritetens förslag till Mål Y& Budget 2012-2014 daterat 2011-10-28 med 

särskilda beslut version E 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 24 oktober 2011 § 233 

Ärendet bordlades och tas upp vid kommunstyrelsesammanträdet den 28 oktober. 

Kommunstyrelsen sammanträder måndagen den 14 november kl 8.30 för att behandla 

oppositionens budgetförslag. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 12 oktober 2011 § 225  

Arbetsutskottet noterade informationen för egen del till protokollet och överlämnar 

ärendet till kommunstyrelsen. 

 

Yrkanden 

Erik Langby yrkade bifall till Alliansmajoritetens förslag till Mål & Budget 2012-2014 

(särskilda beslut enligt utdelad version E) med den justeringen att i beslutspunkt 58 skulle 

procentsatsen vara 3, 22 i stället för 2,92, vilket medförde följdändring i bilaga 2 tabell 1. 

 

Hans-Åke Donnersvärd (S), Maria Fridstjerna (S), Rolf Wasteson (V) och Sidney Holm 

(MP) meddelade att de inte deltog i beslutet. 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 248 Dnr KFKS 2011/268-041 

Månadsbokslut september 2011 

Beslut 

Kommunstyrelsens noterar månadsbokslut för september 2011 till protokollet. 

 

Ärendet 

Ärendet avser Nacka kommuns månadsbokslut för perioden januari-september samt 

årsprognos för 2011.  

 

Årsprognosen för årets resultat uppgår till -34 mkr och balanskravsresultatet till -6 mkr 

vilket är 68 mkr sämre än budget. Årsprognosen har försämrats för Kommunstyrelsen 

(processen fastigheter och Verksamhetsområdet Sociala Stödresurser) men förbättrats för 

Utbildningsnämnden och Tekniska nämnden (Avfallsverket) i jämförelse med tertial 2.  

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 20 oktober 2011 

Bilaga sammanfattande bild 

Yrkanden 

Erik Langby yrkade att kommunstyrelsen skulle notera månadsbokslut för september 2011 

till protokollet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 249 Dnr KFKS 2002/391-214 

Yttrande över överklagande av beslut om detaljplan för 

fastigheten Bo 1:51 m.fl. delar av Boo och Lännersta, 

Boovägen, Kaptensvägen, Kaptensstigen m.fl. (område Y 

och Z) 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande. 

 

Ärende 

Beslutet att anta detaljplan för fastigheten Bo 1:51 m.fl. delar av Boo och Lännersta, 

Boovägen, Kaptensvägen, Kaptensstigen m.fl. (område Y och Z) har överklagats. 

Kommunstyrelsens yttrande bemöter vad klaganden tar upp och svarar på frågor som 

länsstyrelsen ställt med anledning av överklagandet. I yttrandet föreslås att länsstyrelsen ska 

avslå överklagandet och fastställa detaljplanen. 

 

Handlingar i ärendet 

Planenhetens tjänsteskrivelse den 27 oktober 2011-10-27 

Bilaga 1 Länsstyrelsens frågor till kommunen  

Bilaga 2 Yttrande med tillhörande bilagor  

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med planenhetens förslag. 

 

- - - - - 
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§ 250 Dnr KFKS 2011/515-106 

Avtal om etablerande och genomförande av förskol-

lärarprogram i Nacka 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar ingå föreslaget avtal med Mälardalens högskola om etablerande 

och genomförande av förskollärarprogram i Nacka kommun. 

 

Kommunstyrelsen delegerar till Kultur- och utbildningsdirektören att besluta om i avtalet 

angivna följdavtal. 

 

Kommunstyrelsen noterar att finansiering av kommundoktorander enligt avtalet sker inom 

ramen för Utbildningsnämnden budget och ansvarsområde. 

 

Ärendet 

Utbildningsnämnden har under flera år arbetat för en etablering av en högskola med inrikt-

ning på utbildningsväsendet, inom Nacka kommun. Mälardalens högskola har nu beslutat 

att initialt starta ett förskollärarprogram från och med vårterminen 2012 i M7 i Sickla. En 

förutsättning är dock att det finns ett samarbetsavtal med Nacka kommun om bland annat 

verksamhetsförlagd utbildning och kommundoktorander.  Kommunen har ett stort behov 

av förskollärare och vidareutbildning för medarbetare inom utbildningsområdet och sam-

arbetet med Mälardalens högskola är ett sätt att arbeta för detta. Kostnaderna för verksam-

hetsförlagd utbildning och kommundoktorander finansieras inom Utbildningsnämndens 

redan beslutade forskningssatsning. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 27 oktober 2011 

Avtal 

Utbildningsplan förskollärarprogrammet, 210 högskolepoäng 

 

Yrkanden 

Linda Norberg (M) yrkade, med instämmande av Hans-Åke Donnersvärd (S), Rolf 

Wasteson (V), Sidney Holm (MP), Stefan Saläng (FP), Hans Peters (C) och Jan-Eric 

Jansson (KD), bifall till stadsledningskontorets förslag. 
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Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Linda Norbergs yrkande. 

  

- - - - - 
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§ 251 

Övriga frågor 
 

Det fanns inga övriga frågor. 

 

- - - - - 

 

 
 


